

Date: 14 April 2025	التاريخ: 14 ابريل 2025
To: Boursa Kuwait	السادة / بورصة الكويت المحترمين
Subject: Disclosure regarding the dividend recommendation within the upcoming AGM	تحية طيبة و بعد،،، الموضوع: افصاح بشأن توصية توزيع الأرباح ضمن الجمعية العامة المقبلة
Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed: Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company would like to announce that on 14 April 2025, following the closing of the market trading session, received the consent of its lenders to proceed with a 2 fils per share cash dividend distribution for the fourth quarter of 2024. In light of the recent development regarding lender consent, the Company announces that its management and major shareholders are working to make the necessary arrangements to propose an additional agenda item at the AGM scheduled on 17 April 2025, recommending a cash dividend distribution of 2 fils per share for quarter 4 of 2024, subject to the approval of the shareholders during the meeting.	بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 و تعديلاته، نحيطكم علماً: تود شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه أن تعلن أنه بتاريخ 14 أبريل 2025، وبعد إغلاق جلسة التداول، تلقت اذن الجهات الممولة بالباشرة في توزيع أرباح نقدية بواقع 2 فلس للسهم الواحد عن الربع الرابع من 2024. وفي ضوء هذا التطور الأخير المتعلق بالحصول على اذن الجهات الممولة، تعلن الشركة أن الإدارة وكبار المساهمين يعملون على اتخاذ الترتيبات اللازمة لإضافة بند ضمن جدول أعمال الجمعية العامة المقرر عقدها بتاريخ 17 ابريل 2025، يتضمن التوصية بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 2 فلس للسهم عن الربع الرابع من عام 2024، وذلك خاضع لموافقة المساهمين خلال الاجتماع. وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
Financial Impact: no effect	الأثر المالي: لا يوجد

Signed by:

Paul Leslie Floyd

868A4F0A4AB2463...



Paul Leslie Floyd	باول ليسلي فليود
Board of Director and CEO	عضو مجلس إدارة والرئيس التنفيذي
Shamal Az-Zour Al-Oula Power and Water Company	شركة شمال الزور الأولى للطاقة والمياه

Cc: Capital Markets Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال